



2024年4月24日

敬致: 全体家长及学生

2024年五月份、六月份活动及假期通告

您好! 以下是本校五月份及六月份的活动及假期列表:

序	日期	活动及备注
1	5月1日(星期三)	劳动节假期
2	5月8日(星期三) 至 5月15日(星期三)	年中考试
3	5月9日(星期四) 及 5月14日(星期二)	考试期间联课活动取消 5月9日(星期四) 放学时间: 1.55p.m 5月14日(星期二) 放学时间: 2.35p.m
4	5月18日(星期六)	所有F1及初中一的学生当天进入礼堂参加孝亲感恩会; 其余成功通过选拔赛, 并代表韩江中学参加2024年五独中联合运动会的运动员必须在韩江中学的草场集合及进行练习 *2024年五独中联合运动会的暂定日期: 2024年5月23日(星期四)至5月25日(星期六) *参与啦啦队及操步的学生当天也必须进行练习 *所有学生务必在7.20a.m之前抵达学校, 当天的放学时间是10.30a.m
5	5月22日(星期三)	卫塞节假期
6	5月25日(星期六) 至 6月2日(星期日)	学校假期
7	6月3日(星期一)	国家元首诞辰
8	6月4日(星期二)	开课

敬请垂注。谢谢!


KUNG BEE LEE 江美利
PRINCIPAL
HAN CHIANG HIGH SCHOOL PENANG
韩江中学校长



24 April 2024

To: All Parents and Students

Notice of School Activities and Holidays in May and June 2024

Good day. Below is the updated list of school activities and holidays in May and June:

No	Date	Events and Remarks
1	1 May (Wednesday)	Labour Day
2	8 May (Wednesday) to 15 May (Wednesday)	Mid-Year Examination
3	9 May (Thursday) & 14 May (Tuesday)	Co-curricular activities will be cancelled during the examination period. Dismissal Time 9 May (Thursday): 1.55p.m Dismissal Time 14 May (Tuesday): 2.35p.m
4	18 May (Saturday)	All F1 and Junior 1 students are required to join the Birthday Appreciation Day. The athletes selected for participating in the 2024 United Chinese School Sports Day are required to join the training at the field. The United Chinese School Sports Day is <u>tentatively scheduled for 23/5 (Thursday) to 25/5 (Saturday)</u> *Students participating in cheerleading and marching are required to attend practice *All students must arrive at school <u>by 7.20 a.m.</u> Dismissal time is <u>10.30 a.m.</u>
5	22 May (Wednesday)	Wesak Day
6	25 May (Saturday) to 2 June (Sunday)	School Holidays
7	3 June (Monday)	Yang di-Pertuan Agong's Birthday
8	4 June (Tuesday)	School Resumes

Please note any changes or updates to the schedule.

Thank you.


KUNG BEE LEE 江美利
PRINCIPAL
HAN CHIANG HIGH SCHOOL PENANG
韩江中学校长